

The logo for ZIEHER, featuring the brand name in a bold, black, sans-serif font. A vibrant pink arc is positioned above the letters 'I' and 'E', partially overlapping them.

ZIEHER



ON THE ROCKS

Decanter cooler
Dekanterkühler

CARVED IN STONE

On hot days, decanting wine while keeping it at the optimal drinking temperature can be quite a challenge. The decanter cooler "On The Rocks" offers an innovative and highly aesthetic solution for this situation.

"On The Rocks" has been exclusively designed for Zieher decanters "Eddy" (4884.PB) and "Star" (4948.PB). The selected gray marble is captivating due to the diverse patterns of its marbling. Each piece is unique and offers the opportunity to decant and simultaneously chill white, rosé, and red wines in a stylish manner.

IN STEIN GEMEISSELT

Gerade an heißen Tagen kann es zu einer Herausforderung werden, Wein zu dekantieren und gleichzeitig auf optimaler Trinktemperatur zu halten. Der Dekanter-Kühler „On The Rocks“ bietet genau für diese Situation eine innovative und hochästhetische Lösung.

„On The Rocks“ wurde exklusiv für die Zieher Dekanter „Eddy“ (4884.PB) und „Star“ (4948.PB) entwickelt. Der dafür ausgewählte graue Marmor besticht durch die vielfältigen Muster seiner Marmorierung. Jedes Stück ist ein Unikat und bietet die Möglichkeit, sowohl Weiß- als auch Rosé- und Rotwein stilvoll zu dekantieren und gleichzeitig zu temperieren.



№ 4884.PB
EDDY



№ 4948.PB
STAR



№ 8059.PB

↑ 11,0 cm

∅ 20,5 cm

🍷 ca. 1,4 L

EAN 4023174304558

📦 in black gift box
in Geschenkverpackung

🍷 decanter not included
Dekanter nicht enthalten



“ON THE ROCKS” DECANTER COOLER SET

The top part of the cooler (suitable for decanter "Eddy" and "Star") is stored in the freezer, while the matching base remains unchilled. It captures the condensation that forms on the frosted top part during use, ensuring that the table remains dry and free from unwanted water stains.

The exceptional
The frozen bowl ensures that the wine maintains the desired drinking temperature for longer on hot days. Two silicone rings dampen noise and protect the decanters when inserted into the cooler.

„ON THE ROCKS“ DEKANTERKÜHLER-SET

Das Oberteil des Kühlers (passend für die Dekanter „Eddy“ und „Star“) wird im Gefrierschrank aufbewahrt, der passende Untersetzer bleibt ungekühlt. Er fängt das Kondenswasser auf, das sich im Gebrauch am gekühlten Oberteil bildet. Dadurch bleibt der Tisch stets trocken und frei von unerwünschten Wasserflecken.

Das Besondere
Die gefrorene Schale gewährleistet, dass der Wein an heißen Tagen länger die gewünschte Trinktemperatur beibehält. Zwei Silikonringe dämpfen Geräusche und schonen die Dekanter beim Einsetzen in den Kühler.

**ZIEHER**



Material: Polished marble/silicone

Delivery contains: 1 bowl and 1 saucer made of marble, 2 silicone rings compatible with "Star" 4948.PB and "Eddy" 4884.PB

Please note: Marble is a natural product, which means that the grey marbling can vary strongly. This is exactly what creates the vivid and unique look of this natural stone. Specific groceries, especially those that contain fruit acid (citric acid), may damage the surface in case of longer contact. Therefore we recommend avoiding direct contact with edibles. Please clean only with a wet cloth and gentle cleaners. Not dishwasher-safe.

Material: *Polierter Marmor/Silikon*

Lieferumfang: *1 Schale und 1 Untersetzer aus Marmor, 2 Silikonringe kompatibel zu „Star“ 4948.PB und „Eddy“ 4884.PB*

Bitte beachten Sie: *Marmor ist ein Naturprodukt, die graue Marmorierung kann stark variieren, was die Wirkung dieses Natursteins sehr lebendig und außergewöhnlich macht. Bestimmte Lebensmittel, insbesondere Fruchtsäuren (Zitronensäure) können bei längerem Kontakt die Oberfläche angreifen. Wir empfehlen daher, den direkten Kontakt mit Lebensmitteln zu vermeiden. Bitte nur mit einem feuchten Tuch und milden Reinigungsmitteln reinigen. Nicht spülmaschinengeeignet.*